
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de raadscommissie 

 

Nummer DOC-20-223565 

Zaaknummer Z-19-083029 

Naam commissielid P. Mosch 

Fractie GemeenteBelangen 

Onderwerp Commissievragen GemeenteBelangen) raadscie. 30-1 

agendapunt 10 openbaar verklaren fietspad Zwaagdijk-Oost 

Datum waarop de vraag is gesteld 27 januari 2020 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de raadscommissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

 

1.  Volgens gemaakte afspraken wordt genoemd fietspad bestemd tot openbare weg. 

Onderhoud en gladheidsbestrijding komen nu naar de gemeente Medemblik? De 

openbare verlichting van dit fietspad wordt hiermee ook overgedragen naar de 

gemeente? 

antwoord  Ja. Het onderhoud en beheer van dit fietspad waren al sinds de aanleg van het fietspad 

bij de gemeente. Ja. Ook het onderhoud van de lantaarnpalen is bij ons ondergebracht. 

Dit gedeelte van het fietspad is door ons aangelegd en maakt deel uit van een geheel. 

Vanuit de infrastructuur is het een gemeentelijk fietspad. De ondergrond is echter 

eigendom van derden.  

2. Hebben de wegen op het ABC-terrein (westelijk van de Markerwaardweg) en het WFO-

terrein (oostelijk van de Markerwaardweg) ook een openbare bestemming en zijn die 

wegen ook daadwerkelijk overgedragen aan de gemeente? Zo nee, welke is de 

(toekomstige?) status op dit moment? 

Antwoord Ja. De wegen hebben een openbare bestemming. Voor het ABC terrein geldt dat deze 

voor het merendeel eigendom zijn van de gemeente. Slechts een kleine tracé is nog van 

Tweekant BV maar ook deze overdracht gaat op termijn plaatsvinden.  

Het WFO terrein is een ander verhaal. Er zijn gesprekken met Bergermeer over de 

overname van de openbare ruimte en er is ambtelijke aandacht voor om dit zo 

zorgvuldig mogelijk te laten plaatsvinden.  

 

 


